

Title (en)

FOLDABLE LETTER FOR THE DISPATCHING THEREOF BY POST.

Title (de)

FALTBRIEF ZUR BEFÖRDERUNG MIT DER POST.

Title (fr)

LETTRE PLIABLE POUR SON ACHEMINEMENT PAR LA POSTE.

Publication

EP 0214141 A1 19870318 (DE)

Application

EP 85903207 A 19850620

Priority

- DE 3422771 A 19840620
- DE 3508116 A 19850307

Abstract (en)

[origin: WO8600276A1] The foldable letter to be dispatched by post is comprised of a cut out paper sheet of which one surface is intended to receive communications and the other one to receive postal indications. It aims at solving the double problem of finding a form favouring the writing of letters against the progression of electronic communication means and, on the other hand of enabling to easily open a folded and stuck letter without tearing it. The proposed solution relates to a carrier medium for hand written communications and a closure technique offering to the sendee a fault-free letter in its original size. The letter (10) has a quadratic general shape comprising a rectangular field (14) of which the long sides (15) are arranged parallel, but not symmetrically, to one of the diagonals (13) of the square. The four angles (17-19) of the sheet are folded back to one face of the letter and their edges overlap and adhere for a complete closing. The face of the square receiving the communication is preferably lined (22) on all of its surface, and parallel to both edges. Furthermore, the edges provided for the closure are fitted with detachable strips (31-33) which, after opening the letter, remain fix to the non written face. To this effect, the strips are provided with a perforation.

Abstract (fr)

La lettre pliable pour son acheminement par la poste est composée d'une feuille de papier découpée, dont une surface est destinée à recevoir des communications et l'autre des indications postales. Elle vise à résoudre le double problème de trouver une forme qui favorise l'écriture de lettres à l'encontre de la progression des moyens électroniques de communication et, d'autre part, de permettre d'ouvrir facilement la lettre pliée et collée sans la déchirer. La solution proposée concerne un porteur pour les communications manuscrites et une technique de fermeture offrant au destinataire une lettre sans défauts et dans son format originel. La lettre (10) présente une forme générale quadratique comprenant un champ rectangulaire (14) dont les longs côtés (15) sont disposés parallèlement à l'une des diagonales (13) du carré, mais asymétriquement. Les quatre angles (17-19) de la feuille se rabattent sur une face de la lettre et leurs bords se recouvrent et se collent pour une fermeture complète. La face du carré recevant les communications est de préférence lignée (22) sur toute sa surface, parallèlement à deux côtés. En outre, les bords prévus pour la fermeture sont munis de languettes détachables (31-33) qui, après l'ouverture de la lettre, restent fixées sur la face non écrite. A cet effet, les languettes sont pourvues d'une perforation.

IPC 1-7

B65D 27/00; B65D 27/34; B65D 75/14

IPC 8 full level

B42D 15/08 (2006.01); **B65D 27/34** (2006.01); **B65D 75/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42D 15/08 (2013.01 - EP US); **B65D 27/34** (2013.01 - EP US); **B65D 75/14** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8600276A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8600276 A1 19860116; AU 4544485 A 19860124; EP 0214141 A1 19870318; US 4744509 A 19880517

DOCDB simple family (application)

DE 8500209 W 19850620; AU 4544485 A 19850620; EP 85903207 A 19850620; US 85244886 A 19860219